
Rada Miasta Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr VII/2024  

VII Sesja w dniu 28 października 2024 r. Obrady rozpoczęto 28 października 2024 o godz. 

15:00, a zakończono o godz. 18:15 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1. Anna Adamczyk 

2. Grzegorz Berger 

3. Rafał Czarnuch 

4. Agnieszka Czerniak 

5. Maria Głos 

6. Grzegorz Kiełtyka 

7. Ireneusz Kokosiński 

8. Bogdan Kupczyk 

9. Monika Mazgaj 

10. Bogusław Noras 

11. Mariusz Prasak 

12. Bogdan Radoń 

13. Jerzy Trojnar 

14. Edward Urbańczyk 

15. Paweł Wanot 

 

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

 o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2024, poz. 1465) otworzył VII Sesję Rady 

Miasta.  

 

Przewodniczący przywitał radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Przewodniczący oznajmił, że obrady są prawomocne oraz 

transmitowane za pomocą programu eSesja TV.  

 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał porządek obrad pod głosowanie.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



 ZA (14) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz 

Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Porządek obrad został przyjęty.  

 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Miasta poinformował że, sprawozdanie w rozbudowanej formie znajduje 

 się w aplikacji esesja oraz przedstawił najważniejsze informacje o działaniach i sprawach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

 

Informacje obejmowały:  

• otrzymanie dofinansowania ul. Reymonta; 

• poprawy efektywności energetycznej poprzez montaż ogniw fotowoltaicznych  

oraz magazynów energii na budynkach jednorodzinnych w gminie Lędziny; 

• autopoprawka do WPF w związku z koniecznością jego uaktualnienia w celu emisji 

obligacji; 

• remontu ORS centrum w - drugim tygodniu listopada ruszy wymiana okien; 

• procedura budżetu obywatelskiego; 

• umów, aneksów, porozumień; 

• przetarg na działkę położoną w Lędzinach przy ulicy Spokojnej - cena uzyskana  

w przetargu to 145 900 zł; 

• budowa zatoki przystanku autobusowego -  ulica Lędzińska oraz Stadionowa; 

• przebudowa ulicy PCK; 

• spotkanie projektanta z PGK Partner w celu ustalenia wytycznych projektowych; 

• przebudowa ulicy Zabytkowej oraz Gałczyńskiego w Lędzinach; 

• sali gimnastycznej przy SP3 Lędzin; 

• adaptacja budynku przy ulicy stadionowej w Lędzinach na Żłobek Miejski; 

• modernizacja oczyszczalni ścieków w Lędzinach; 

• uzgodnienia dotyczące doprecyzowania zakresu prac modernizacja pomnika 

Weteranów Powstań Śląskich w Lędzinach;   

• modernizację stadion stadionu miejskiego obejmującą między innymi uruchomienie 

zegaru stadionowego;  

• remont nawierzchni dróg ulica Dębowa Boczna oraz Małkowiec;  

• przebudowa stadionu miejskiego przy ulicy stadionowej – szatnie;  

• informacje z analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Miasta 

Lędziny za 2023 rok oraz związanych z rozpoczęciem kadencji; 

• regulaminu organizacyjnego Urzędu Miasta Lędziny i zmianami dotyczącymi 

pełnionych funkcji oraz zakresów działań komórek organizacyjnych; 

• nową ustawę o finansowaniu samorządów. 

 

Radny Paweł Wanot poprosił o informowanie mieszkańców oraz radnych przede wszystkim 

na stronie internetowej miasta lub na służbowego maila. Wymienił punkty które jego zdaniem 

powinny również być zawarte w sprawozdaniu (zawarcie umowy z Katowicką Strefą 

Ekonomiczną, )  

 



Burmistrz Miasta poinformował, że przedsiębiorcy przy ulicy Zawiszy Czarnego również 

będą korzystać z Katowickiej Strefy Ekonomicznej. Przedstawił, że działalność Katowickiej 

Strefy Ekonomicznej jest dużo bardziej zaawansowana oraz pomoże w przyszłej 

transformacji z przemysłu górniczego.  

 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024. 

 

Burmistrz Miasta przedstawił, że obowiązek sporządzania informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 wynik z przepisów prawa oświatowego.  

Taką informację Burmistrz Miasta przedstawia radnym oraz do wiadomości mieszkańców 

najpóźniej do 30 października.  

 

1. Dokument zawiera m.in.  informacje dotyczące:  

- sieci szkół i przedszkoli 

- poziomu zatrudnienia nauczycieli oraz pracowników administracji i obsługi 

- warunków kształcenia i bazy oświatowej 

- wyników egzaminów ósmoklasisty 

- przeprowadzonych remontów i inwestycji  

- finansowania oświaty 

- osiągnięć edukacyjnych i sportowych uczniów 

- różnych form pomocy dla uczniów 

- przeprowadzonej ewaluacji zewnętrznych i kontroli 

 

2. Dane w informacji oświatowej zostały opracowane według danych zawartych 

 w Systemie Informacji Oświatowej, arkuszach organizacyjnych szkół i przedszkoli 

oraz  danych opracowanych przez dyrektorów placówek oraz pracowników 

merytorycznego Wydziału Spraw Społecznych. 

 

Dokument dostępny jest również w Biuletynie Informacji Publicznej 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że żaden z mieszkańców nie zgłosił  

się w ustawowym terminie do zabrania głosu podczas obrad dzisiejszej sesji.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy 

 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2025. 

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Spraw Społecznych – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych omówiła projektu uchwały. Poinformowała,  

że projekt przedstawiony na komisjach jest aktualnie uzupełniony o wyniki konsultacji 

społecznych.  

 

Przedmiotowe konsultacje przeprowadzono stosownie do uchwały nr III/10/10 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 28.12.2010 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania 

 z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 



projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

organizacji – żadne uwagi nie wpłynęły. 

 

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz 

Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VII/60/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Uchylenia uchwały Nr IV/24/11 Rady Miasta Lędziny  

z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

 i pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników osiągających 

wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie krajowym i międzynarodowym. 

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Spraw Społecznych – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych omówiła projektu uchwały. 

Wywiązała się dyskusja w temacie braku jakiejkolwiek uchwały dotyczącej przyznawania 

stypendiów sportowych oraz możliwości nałożenia się dwóch uchwał jednocześnie, terminów 

złożenia wniosków o przyznanie stypendiów sportowych.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  

• Radny Paweł Wanot 

• Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie Uchylenia uchwały Nr IV/24/11 Rady Miasta Lędziny 

 z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

 i pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników osiągających 

wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie krajowym i międzynarodowym..  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan 

Kupczyk, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (2) Maria Głos, Bogusław Noras 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Grzegorz Berger, Paweł Wanot 



NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VII/61/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

 z dotychczasowym najemcą na okres do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Gospodarki Miejskiej– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Naczelnik Wydziału Komunalnego Pani Monika Lorek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą na okres do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz 

Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer numer VII/62/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 

 do dziesięciu lat - umowy najmu ziemnego kortu tenisowego nr 4 oraz części 

powierzchni magazynowej kontenera stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Gospodarki Miejskiej– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pracownik Wydziału Komunalnego Pan Jacek Filipiak przedstawił projekt uchwały. 

Pracownik zgłosił również autopoprawkę do projektu uchwały. Autopoprawka dotyczyła 

metrażu powierzchni najmu.  

 

Burmistrz Miasta przedstawił, że pojawiła się osoba prywatna która doprowadzi ten kort  

do dobrego stanu technicznego oraz go zagospodaruje. Radny Paweł Wanot poprosił 

Burmistrza o szczegółową umowę pod kątem wkładu własnego osoby fizycznej. 

Przewodniczący Rady Miasta dodał, że pozostałe korty mają większe możliwości techniczne 

niż kort który aktualnie ma być wynajęty.  

 

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt. 

 

 Głosowano w sprawie: 



 Głosowanie nad autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz 

Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Autopoprawka została przegłosowana pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony do dziesięciu 

lat - umowy najmu ziemnego kortu tenisowego nr 4 oraz części powierzchni magazynowej 

kontenera stanowiącego własność Gminy Lędziny wraz z pozytywnie przegłosowaną 

auopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz 

Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VII/63/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach 

przy ul. Oficerskiej. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami omówiła projekt uchwały. 

 

Wobec braku pytań do projektu Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach przy 

ul. Oficerskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Rafał Czarnuch 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 



Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VII/64/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

dla właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska omówiła prezentację która stanowi załącznik  

do protokołu.  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie segregacji śmieci przez spółdzielnie mieszkaniowe 

 i budynków, które posiada gmina, propagowanie informacji na temat segregacji śmieci wśród 

mieszkańców, zniżek dla wybranych mieszkańców z opłaty za gospodarowanie odpadami, 

egzekwowania kary za niesegregowanie odpadów, stopnia segregacji odpadów komunalnych 

w mieście Lędziny, kompostowania odpadu przez mieszkańców miasta Lędziny, poziomu 

zadłużenia w gminie z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Maria Głos  

• Radny Paweł Wanot 

• Burmistrz Miasta Marcin Majer 

• Radna Anna Adamczyk  

• Radna Agnieszka Czerniak  

• Radny Rafał Czarnuch  

• Radny Grzegorz Berger 

• Przewodniczący Rady Miasta Lędziny  

• Radny Mariusz Prasak  

• Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych  

• Skarbnik Miasta Lędziny Kinga Drabik  

• Radny Bogusław Noras 

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w obradach.  

 

Wiceprzewodniczący Bogdan Radoń poprosił Kierownika Referatu Ochrony Środowiska 

 o wyjaśnienie procesu egzekwowania kary za niesegregowanie odpadów komunalnych. 

Kierownik referatu udzieliła odpowiedzi radnemu.  

 

Sekretarz Miasta poinformowała, że projekt uchwały podlegał konsultacją społecznym.  

Żadne uwagi do konsultowanego aktu nie wpłynęły.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowania poprawki do projektu uchwały.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały w związku z wnioskiem Radnego. 

Wyniki głosowania 



ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan 

Kupczyk, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (4) Grzegorz Berger, Maria Głos, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Autopoprawka została przyjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny  

z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym wraz z pozytywnie przegłosowanymi 

poprawkami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan 

Kupczyk, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (3) Grzegorz Berger, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Głos 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VII/65/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2025 rok. 

 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych omówiła projekt uchwały. Poinformowała, 

że projekt podlegał konsultacją społecznym – brak uwag do projektu uchwały oraz opinii 

Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów – opinia pozytywna. Przedstawiał analizę 

stawek w gminach ościennych.  

 

Wiceprzewodnicząca przedstawiła swoje wyliczenia dotyczące wzrostu stawek podatku  

od nieruchomości. Wypowiedziała się również w temacie przekształceń klasyfikacji gruntów 

które prowadzało Starostwo Powiatowe.  

 

Radny Paweł Wanot przedstawił, że jest przeciwko podwyższeniu opłaty ponieważ 

podwyższenie jej nie zrekompensuje poprzednich lat i nie zrówna się z gminami ościennymi. 

 

Burmistrz Miasta Lędzin Marcin Majer poinformował, że pomimo podwyżki stawka 

 w gminie i tak będzie najniższą w Powiecie Bieruński – Lędzińskim.  

 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych przedstawia symulację podwyższenia 

stawki dla działki o pow. 1000 m2.  

 



Radny Paweł Wanot porównał podwyższenie stawki podatku od nieruchomości 

 w poprzednich latach do obecnego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Edward Urbańczyk poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Monika 

Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (2) Bogusław Noras, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Grzegorz Berger, Maria Głos, Bogdan Kupczyk 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VII/66/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2024-2034. 

 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik przedstawiła objaśnienia do Wieloletniej prognozy Finansowej 

Miasta Lędziny na lata 2024 – 2034. Proponuje się następujące zmiany:  

 

I. Wykaz przedsięwzięć do WPF 

 

W załączniku Wykaz przedsięwzięć do WPF proponuje się dokonać następujących zmian:  

Pozycja 1. 3 Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe (inne niż wymienione  

w pkt. 1.1 i 1.2), z tego:  

Zadanie 1.3.2.5 „Budowa Sali gimnastycznej przy SP 3 w Lędzinach” 

Przesunięto planowaną realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa Sali gimnastycznej 

przy SP 3 w Lędzinach” na rok 2025. 

 

Radny Paweł Wanot poprosił o doprecyzowanie zmian w projekcie uchwały. Skarbnik Miasta 

Lędziny udzieliła odpowiedzi.  

 

 Głosowano w sprawie: 

Głosowanie na autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz 

Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 



NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Autopoprawka została przegłosowana pozytywnie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny  

na lata 2024-2034 wraz z pozytywnie przegłosowaną autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz 

Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VII/67/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok. 

 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik zmiany do projektu uchwały Rady Miasta Lędziny w sprawie 

zmian  w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok  Proponuje się następujące zmiany:  

 

I. Dochody  

 

1. Dział 600 Transport i łączność   

 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 13 200,00 zł związku  

z większym niż planowano wpływem dochodów z tytułu opłaty za zajęcie pasa 

drogowego.  

 

2. Dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem   

 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 20 000,00 zł związku  

z większym niż planowano wpływem dochodów z tytułu opłat za zezwolenia na 

sprzedaż napojów alkoholowych.  

 

3. Dział 801 Oświata i wychowanie 

 

Proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę (-) 1 983 333,33 zł z tytułu 

przesunięcia planowanego wpływu dotacji na realizację inwestycji pn. „Budowa Sali 

gimnastycznej przy SP 3 w Lędzinach” na rok 2025.  

 

4. Dział 855 Rodzina 

 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 63 000,00 zł w związku  

z większymi niż planowano dochodami z tytułu opłat za pobyt dzieci w Miejskim 

Żłobku.  
 



II. Wydatki   

 

1. Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa rozdział 70007 Gospodarowanie 

mieszkaniowym zasobem gminy 

 

Proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 100 000,00 zł w związku  

z mniejszym niż planowano wykonaniem wydatków z tytułu utrzymania mieszkań 

komunalnych i socjalnych.  

 

2. Dział 750 Administracja publiczna rozdział 75023 Urzędy gmin (miast i miast na 

prawach powiatu) 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 200 000,00 zł z przeznaczeniem 

na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla pracowników Urzędu Miasta.   

 

3. Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa rozdział 75412 

Ochotnicze straże pożarne 

 

1) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 67 000,00 zł z przeznaczeniem 

na bieżące utrzymanie Ochotniczej Straży Pożarnej, w tym pokrycie wypłaty 

ekwiwalentów dla strażaków oraz zabezpieczenie wkładu własnego na zakup 

sprzętu przy dofinansowaniu z WFOŚ i GW w Katowicach.  

 

2) Proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 800 000,00 zł w związku  

z odstąpienie od realizacji zakupu samochodu dla OSP Lędziny (brak pozyskania 

środków zewnętrznych).  

 

 

4. Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – rozdział 75416 

Straż gminna (miejska)  

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 30 000,00 zł z przeznaczeniem na 

pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla pracowników Straży Miejskiej.   

 

5. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80101 Szkoły podstawowe  

 

1) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 539 500,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych  

dla pracowników Szkoły Podstawowej Nr 1.  

 

2) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 166 200,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych  

dla pracowników Szkoły Podstawowej Nr 2 i bieżące utrzymanie budynku szkoły.  

 

3) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 80 000,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla 

pracowników Szkoły Podstawowej Nr 3.  

 



4) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 239 000,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla 

pracowników Szkoły Podstawowej Nr 4.  

 

5) Proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 2 833 333,33 zł z tytułu 

przesunięcia planowanej realizacji inwestycji pn. „Budowa Sali gimnastycznej 

przy SP 3 w Lędzinach” na rok 2025.  

 

6. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80103 Oddziały przedszkolne  

w szkołach podstawowych  

 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 27 300,00 zł 

 z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla 

pracowników Szkoły Podstawowej Nr 4.  

   

7. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80104 Przedszkola  

 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 100 000,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla 

pracowników Miejskiego Przedszkola Nr 1.  

 

8. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80107 Szkoły podstawowe  

 

1) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 28 000,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla 

pracowników Szkoły Podstawowej Nr 1.  

2) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 16 400,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla 

pracowników Szkoły Podstawowej Nr 2.  

3) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 10 000,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla 

pracowników Szkoły Podstawowej Nr 4.  

 

9. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80148 Stołówki szkolne i przedszkolne  

 

1) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 30 000,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla 

pracowników Szkoły Podstawowej Nr 1.  

2) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 5 500,00 zł z przeznaczeniem 

na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla pracowników Szkoły 

Podstawowej Nr 2.  

 

10. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80149 Realizacja zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach 

wychowania przedszkolnego 

 

Proponuje się przesunięcia w planie wydatków, w tym zmniejszenia wydatków 

statutowych o kwotę (-) 77 600,00 zł, zwiększenia wydatków na wynagrodzenia  

i pochodne od wynagrodzeń o kwotę 1 000,00 zł oraz zwiększenia wydatków 



majątkowych na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa białej sali 

doświadczania świata” o kwotę 76 600,00 zł.  

 

11. Dział 851 Ochrona zdrowia – rozdział 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi  

 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 20 000,00 zł z przeznaczeniem na 

działalność Świetlicy Socjoterapeutycznej i Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych.  

 

12. Dział 852 Pomoc społeczna – rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej  

 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 100 845,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla pracowników 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz na bieżące utrzymanie ośrodka.  

 

13. Dział 855 Rodzina– rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, świadczenie z funduszu 

alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe  

z ubezpieczenia społecznego.   

   

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 12 389,00 zł z przeznaczeniem na 

pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla pracowników Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej.  

 

14. Dział 855 Rodzina– rozdział 85504 Wspieranie rodziny  

Proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 43 234,00 zł w związku  

z mniejszą niż planowaną realizacją wydatków na wynagrodzenia i pochodne  

od wynagrodzeń.  

15. Dział 855 Rodzina– rozdział 85508 Rodziny zastępcze 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 10 00,00 zł z przeznaczeniem 

 na opłaty za dzieci przebywające w pieczy zastępczej.  

16. Dział 855 Rodzina– rozdział 85516 System opieki nad dziećmi w wieku do 3 lat  

 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 63 000,00 zł z przeznaczeniem  

na pokrycie wypłaty wynagrodzeń i pochodnych dla pracowników Miejskiego Żłobka 

oraz na bieżące utrzymanie budynku.  

 

17. Dział 926 Kultura fizyczna 92601 Obiekty sportowe  

 

1) Proponuje się zwiększenie planu wydatków statutowych o kwotę 100 000,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów utrzymania obiektów sportowych.  

 

2) Proponuje się zwiększenie wydatków majątkowych na realizacje zadania 

inwestycyjnego pn.: „Modernizacja Stadionu Miejskiego obejmująca min. 

uruchomienie zegara stadionowego (ul. Stadionowa)” o kwotę 48 000,00 zł 

 w związku z większymi niż planowano kosztami realizacji inwestycji.  

 

3) Proponuje się zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę (-) 3 700,00 zł 

 na realizacje inwestycji pn.: „Zakup sprzętu do utrzymania terenów zielonych 

 na terenie Gminy Lędziny”. 



 

III. Rachunek dochodów własnych 

 

Dyrektor Przedszkola Nr 2 zwraca się z prośbą o dokonanie zmian w planie dochodów 

 i wydatków wydzielonego rachunku dochodów własnych o kwotę 1 680,00 zł w 

związku z dodatkowymi wpływami z tytułu najmu.   

 

Wywiązała się dyskusja w temacie zaplanowanych podwyżek dla nauczycieli, kosztu 

naprawy zegara na Miejskim Stadionie, zaplanowanych wydatków w budżecie miasta do 

końca roku, kwoty obligacji jaka jest planowana do wyemitowania w najbliższym okresie 

czasu, modernizacji Stadionu Miejskiego pod kontem sportów lekkoatletycznych, 

powiatowych igrzysk osób niepełnosprawnych.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Paweł Wanot  

• Burmistrz Miasta Lędziny 

• Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  

• Skarbnik Miasta Lędziny Kinga Drabik  

• Przewodniczący Rady Miasta Lędziny  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz 

Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VII/68/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Lędziny na temat analizy oświadczeń 

majątkowych za 2023 rok złożonych przez radnych Rady Miasta Lędziny. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że dokonano analizy oświadczeń majątkowych 

radnych Rady Miasta Lędziny zobowiązanych do ich złożenia, w terminie 30 dni od dnia 

złożenia ślubowania. Dokonujący analizy oświadczeń majątkowych w terminie 

 do dnia 30 października każdego roku przedstawia radzie gminy informację o: 

1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie; 

2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz  

z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia; 

3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych 

oświadczeniach majątkowych. 

 

W ustawowym terminie oświadczenia majątkowe złożyło łącznie 14 radnych.  

Podczas analizy oświadczeń majątkowych dokonanych przez Przewodniczącego Rady Miasta  

nie stwierdzono nieprawidłowości.  



Do dnia dzisiejszego nie otrzymano informacji na temat analizy oświadczeń majątkowych 

dokonanych przez Urząd Skarbowy w Tychach.  

Odnośnie oświadczenia majątkowego Przewodniczącego Rady Miasta Pana Edwarda 

Urbańczyka, na podstawie informacji uzyskanych od Wojewody Śląskiego podano, iż: 

1. Oświadczenie zostało złożone w terminie ustawowym tj .w dniu 28 maja 2024 r., 

2. W oświadczeniu majątkowym stwierdzono braki natury formalnej, które zostały                        

w trybie roboczym uzupełnione, poprzez złożenie korekty. 

 

Oświadczenia majątkowe wraz z korektą zostały opublikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej Miasta Lędziny. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta zadała pytanie dotyczące danych zawartych w informacji.  

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił, że wszystkie informacje zawarte w dokumencie  

są poprawne i poprosił o ponowne zapoznanie się z zawartością pisma.  

 

 

 15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak zgłoszeń do dyskusji.  

 

16. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Burmistrz Miasta przedstawił, że wniosek Radnego Bogusława Norasa jest bardzo dobrym 

rozwiązaniem.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie następujące wnioski: 

 

1. Wniosek Radnego Bogusława Norasa o treści: ze względu na zbliżający się okres 

zimowy, proszę aby stowarzyszeniom takim jak Akademia Sportu KSB I MKS 

Lędziny, które korzystają z hali ORS Centrum, koszt wynajęcia nie przekraczał kwoty 

600,00 zł ryczałtu miesięcznie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz 

Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie.  

 

2. Wniosek Radnego Pawła Wanota o treści: wnosze o sporządzenie uchwał  

ws. zwolnienia w części z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi rodziny 

zamieszkujące nieruchomości na którym zamieszkują rodziny wielodzietnie o których 

mowa w ustawie z dnia 5 grudnia 2014 r. o karcie dużej rodziny w wysokości 20%.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (4) Grzegorz Berger, Bogdan Kupczyk, Bogusław Noras, Paweł Wanot 



PRZECIW (7) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maria Głos, Monika Mazgaj, Jerzy Trojnar 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Wniosek przegłosowany negatywnie. 

 

3. Wniosek Radnego Pawła Wanota o treści: wnosze o sporządzenie uchwał  

ws. zwolnienia w części z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi emerytów 

w wymiarze 20% którzy ukończyli 65 rok życia i osiągają dochód z emerytury  

w wysokości ob. minimlnej emerytury. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Agnieszka Czerniak, Bogdan Kupczyk, Monika 

Mazgaj, Bogusław Noras, Jerzy Trojnar, Paweł Wanot 

PRZECIW (4) Rafał Czarnuch, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan Radoń, Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Mariusz Prasak 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie.  

 

4. Wniosek Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Marii Głos o treści: wniosek o naprawę 

nawierzchni ul. Czapli przy skrzyżowaniu z ul. Goławiecką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Bogusław Noras, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Anna Adamczyk, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak 

NIEOBECNI (1) Ireneusz Kokosiński 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie.  

 

17. Komunikaty i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do biura rady wpłynęła informacja dotycząca 

uchwały Rady Miasta Rybnika dotyczy protestu w związku z zamknięciem elektrowni Rybnik 

i jest do wglądu w biurze rady.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta zadała pytanie dotyczące protokołu z wyników budżetu 

obywatelskiego. Sekretarz Miasta Lędziny przedstawiła, że radni nigdy nie byli członkami 

komisji skrutacyjnej do liczenia głosów. Przewodniczący Rady Miasta przyznał rację.  

 

Burmistrz Miasta Lędziny zaprosił do udziału w tej komisji oraz odniósł się do złożonych 

wniosków.  

 

 18. Zakończenie. 



 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zakończył o godzinie 18:15 obrady  

VII Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady VII Sesji Rady Miasta IX Kadencji”  

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami:  

https://www.youtube.com/watch?v=g8tuGqqNRlk 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Lędziny  

Edward Urbańczyk  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=g8tuGqqNRlk

